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2019. szeptember

Több, mint színcsere: 

Közel 240 millióból újult meg Pata iskolája
Fehérbõl kellemes meleg árnyalat, új felira-
tok és vonzóbb környezet: alaposan meg-
újult a patai Nekcsei Demeter Általános
Iskola, a város egyik településképileg is
szembetûnõ, központi épülete tornacsar-
nokostól és uszodástól. Két beruházás
készült el egyszerre Gyöngyöspatán, össze-
sen több mint 240 millió forintból. Szebbek
lettek tantermek, nyílászárók és a hõszi-
getelés, folyosók, megújult a tornaterem
tetõszigetelése, az intézmény modern tan-
eszközökkel bõvült és napelemes rendszert
is kapott. 193 millió az épületenergetikai
projekt, közel 50 a belsõ felújítás támo-
gatása. 

A Hatvani Tankerületi Központ vezetõje,
Horváth Márta az ünnepélyes átadón el-
hangzott beszédében felhívta a figyelmet, a
megfelelõ szakmai munkához megfelelõ
infrastrukturális háttér szükséges. Mint
mondta, az iskola továbbra is egy második
otthon, ahol sok idõt töltenek a gyermekek.
A tankerület 42 intézményének megújítá-
sára több pályázati lehetõség is van, egyetlen
projekt kapcsán 18 bázis korszerûsödhetett
a térségben. A gyöngyöspatai eset azért
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különleges, mert az önkormányzattal
összefogva két projektet is vihettek, vetette
fel, majd megköszönte az önkormányzat, a
parlamenti képviselõ, a polgármester és a ki-
vitelezõk munkáját is, plusz a tanulók és a
pedagógusok türelmét a felújítás idején.

Hevér Lászlóné polgármester arról be-
szélt, ez a nap egy különleges esemény, a
testület fennállása óta ez a legnagyobb
szabású projekt. Az önkormányzat az épület
és a tornacsarnok tulajdonosa és a fenntartó
szándéka egybeesett 2015 környékén abban,
hogy fel kell újítani a patai iskolát. A
szándékhoz megfelelõ pályázati kiírás is
társult, de ehhez sokak munkája kellett
összehangolt figyelemmel, ezért lehet most
ünnepelni. A tankerület részleges belsõ
felújítást nyert el, az önkormányzat pedig
energetikai beruházást. 

A térséget a Parlamentben képviselõ
Horváth László szerint végre lekerülnek az
építési terület feliratok, de az építkezés
folytatódik, hiszen az iskola az élet
legfontosabb építési területe.  Az iskolákban
a jövõt építik, az iskola teszi otthonná a
lakóhelyet, és teremt kötõdést a telepü-
léshez. Ezért is küzdünk minden erõnkkel a
vidéki iskolák megmaradásáért és fejlõ-
déséért. A beruházások sikerrel zárultak, de
a munka folytatódik: a jövõ építéséhez is
erõt és elszántságot kívánok Gyöngyös-
patának! - szögezte le a képviselõ. 

FZ

Dr. Behan Anett Éva vagyok, 2019. február 1-
tõl Gyöngyöspata Város Jegyzõje. Salgó-
tarjánban születtem, jelenleg is ott élek csa-
ládommal: férjemmel és kisfiammal. Általá-
nos és középiskolai tanulmányaimat is szülõ-
városomban folytattam. Az érettségi letétele
után 1998-ban felvételt nyertem a Miskolci
Egyetem Állam - és Jogtudományi karára,
ahol tanulmányaimat nappali tagozaton vé-
geztem el.

Közigazgatási pályafutásomat 2003-ban
Salgótarjánban gyámhivatali ügyintézõként
kezdtem Salgótarján Megyei Jogú Város
Polgármesteri Hivatalában. Ezt követõen
2005. április 11-tõl 2018. december 31-ig
jegyzõként dolgoztam elõször a Karancsalja
Község Önkormányzata Polgármesteri
Hivatalában, majd a jogszabályi változások
folytán, a jogutód Karancsaljai Közös
Önkormányzati Hivatalban.

Idén februártól dolgo-
zom a településen, mely
nem ismeretlen szá-
momra, hiszen második
diplomámat település-
fejlesztési szakirányon a
gyöngyösi Károly Ró-
bert Fõiskolán 2013-ban
szereztem meg, 2009-tõl
így sokat utaztam át
Gyöngyöspatán.

A jegyzõi munka-
körben eltöltött 14 év
alatt mindig igyekeztem
azon település életének
részese lenni, ahol dolgoztam. Úgy
gondolom, ezt a hivatást nem lehet mindig
az íróasztal mellõl végezni, bár kétségtelen,
hogy a hivatali munka a legtöbb esetben a
„papírok” körül forog. Remélem, közös

munkánk során a Gyöngyöspatai Polgár-
mesteri Hivatal az itt lakók segítségére lesz
úgy, hogy eközben a jogszabályi kör-
nyezetnek is egyre hatékonyabban fog
megfelelni, így szolgálva a település érdekeit. 

Új jegyzõ 
Gyöngyöspatán

ITT TÖRTÉNIK GYÖNGYÖSPATÁN
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Öt esztendõ mérlege: 
Közel 900 milliónyi nyertes pályázat

Erõs kormányzati odafigyelés, tucatnyi
fontos fejlesztés, települési nyugalom és
összhangban dolgozó képviselõ-testület:
Hevér Lászlóné, Gyöngyöspata kormány-
párti polgármestere a hamarosan záruló
önkormányzati ciklus fontosabb eredmé-
nyeit összegezve interjúnkban fõképp
ezekre büszke.

Mire volt elegendõ Ön szerint Gyön-
gyöspatának ez az öt év? 

Ez az öt esztendõ egy folyamat kezdete
volt, egyfajta elsõ lépcsõ. Gyöngyöspata ez
idõ alatt újra szót értett a kormányzattal, az
együttmûködés eredménye fejlesztésekben
öltött testet. A város megõrizte békéjét,
enélkül nem lehetett volna alkotni. Ha
voltak is vitáink, ami természetes, azt
kezelni tudtuk a közösség sikere érdekében.
Szerencsére a város tele van ötletekkel fel-
vértezett, tenni vágyó emberekkel, adott-
ságaink turisztikai szempontból kiválóak.
Gyöngyöspata csak egy van, és rajtunk
múlik, mit hozunk ki belõle. Öt év alatt
közel harminc pályázatot adtunk be, ame-
lyek bõ 80 százalékban sikerrel is jártak, 866
millió forint összértékben, úgyhogy több,
mint 600 millió forinttal gyarapítottuk
Gyöngyöspata közvagyonát.

Melyek a legfõbb eredmények röviden
összefoglalva?

Öt év alatt végre elértük a testülettel, a
tankerülettel és Horváth László ország-
gyûlési képviselõ úrral azt, amire sokan
mondták, hogy lehetetlen: az iskola jelentõs
korszerûsítését, most már újra jó ránézni az
intézményre, és jó bemenni is oda, étkezõt
is ki tudtunk alakítani saját erõbõl. Óvodánk
46 millió forintból bölcsõdével egészült ki,
gyönyörû az új szárny, épp most épül a
gyerekeknek egy közlekedési élménypálya.
Polgármesteri hivatalunk és a mûvelõdési
házunk évtizedek óta áhítozott a felújítás
után, javában zajlik a munka mindkét
épületen. Nyertünk pályázatot a történelmi
pincesorunk fejlesztésére, 23 millió forint-
nyi TAO-támogatással megújult a sport-
öltözõnk, és a sportkör felélesztésével
visszatért a mozgás is a pályára. Van már
asztalitenisz-élet is, egyre több sikerrel.

Hogyan alakul az egészségügy, az utak
rendbetétele, milyen egyéb területeken
voltak még elõrelépések?

Gesztora a település egy orvosi praxis-
közösségnek, szociális szolgáltatásaink fej-

lesztésére is kaptunk pályázati támogatást,
és újranyitottuk a húsz éve nem létezõ
nappali idõsklubot. Korszerûsítettük és
bõvítettük térfigyelõ rendszerünket, elké-
szült a város új honlapja, megújult a Patai
Hírek és öt éve a város legfontosabb híreit
saját közösségi oldalunkon tesszük közzé,
áthangolva a digitális korszakra, az okos-
telefonok világára. Gyöngyöspata és a 21-es
fõút között Apc és Lõrinci felé is vadonatúj
aszfalton autózhatunk, és folyamatosan
lobbizunk a következõ lépésért, a Gyön-
gyös-Szurdokpüspöki út felújításáért is,
amely 2020-tól képzelhetõ el a szakemberek
szerint. Helyben megújult például a 48-as
út, a Hunyadi út, vagy az alsó temetõhöz
vezetõ járda, építettünk új járdát a Fõ úton,
a Szûcsi úton balesetveszélyessé vált hosz-
szabb járdaszakaszt is rendbe kellett ten-
nünk. Urnafalat építettünk a temetõben,
nyertünk pénzt a Magyar Falu programban a
mûvelõdési ház festésére, elkészült az 1956-
os emlékmû, nyertünk közigazgatási infor-
matikai rendszerünk átalakítására is pénzt.

A kulturális adottságok tekintetében
Gyöngyöspata nem áll rosszul. Mi kell
ahhoz, hogy ezekkel a lehetõségekkel is
jobban éljen a város?

Otthonra talált nálunk is a Muzsikál az
Erdõ program, elsõ alkalommal álmodtunk
meg egy Mátyás-napi középkori forgatagot,
házigazdája lehetünk a Vulkanikus Borok
Fesztiváljának, figyelünk a hagyományos
szüreti rendezvényekre és a Péter-Páli Palóc
Napokat is igyekszünk minél sûrûbben meg-
rendezni. Ennyi program egész embert kíván,
ezért öröm, hogy egy 46 milliós kulturális
pályázatból sok dolgot meg lehet oldani:
vásárolhatók citerák, eszközök, tudunk
foglalkoztatni külön fõállású közmûvelõdési
szakembert, aki képviselõként teljes kultu-
rális és önkormányzati rálátással menedzseli a
mindennapokban a képviselõ-testület által
meghatározott programok megvalósítását, és
programjainkat is meg tudjuk újítani, színe-
síteni a támogatásból. A könyvtár számtalan
új aktív szabadidõs lehetõségnek ad helyet, és
nyertünk pénzt a fejlesztésére is. Pávakörünk
nagy sikert aratott Harkányban, büszkék
vagyunk rájuk. Szeretjük látni azokat az új
alkotásokat is, amiket a minden nyáron
nálunk festõ, messzebbrõl jött mûvészek
öntenek formába rólunk. 

Mi jellemezte a testület munkáját?
Ez a képviselõ-testület öt év alatt azt

gondolom, hogy sok mindent megtett
lehetõségei alapján a város fejlesztéséért,
szolgálatként tekintett Gyöngyöspata érde-
keinek képviseletére, és felül tudott emel-
kedni az esetleges érdekellentéteken is, mert
azt valljuk: a múlt már elmúlt, Gyöngyös-
pata jelene és jövõje az elsõ. Hosszabb távú
célunk, hogy a városi cím mellé váro-
siasodást is tudjunk biztosítani a patai
embereknek, ehhez még sokat kell dolgozni.
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Az elmúlt fél év fontosabb képviselõ-
testületi döntései és történései

- Gyöngyöspata grémiuma tavaly decem-
berben elfogadta 2023-ig megszabott esély-
egyenlõségi programját, januárban egy
kivételével minden szociális tûzifa-kérelmet
támogatott és továbbfejlesztette a Roma
Nemzetiségi Önkormányzat és a nagy ön-
kormányzat közötti együttmûködési meg-
állapodást. A testület örömét fejezte ki,
hogy a város óvodája újra elnyerte a Zöld
Óvoda címet. 

- Február közepén a Cselekvõ Közös-
ségek program megyei mentora Gyöngyös-
patán, a Nosztalgia Ki Mit Tud-on forgatta
imázsfilmjét, a nagyszabású rendezvényen
idõsek és fiatalabbak is megmutatták tudá-
sukat. Gyöngyöspata Város Képviselõ-tes-
tülete az elsõ lakáshoz jutók támogatását ké-
relmezõket pozitív elbírálásban részesítette.

- Új önkormányzati autó dolgozik már-
cius vége óta egy pályázat jóvoltából: a
„Szociális alapszolgáltatások Infrastruktúrá-
jának bõvítése” projekt keretében hétsze-
mélyes személygépkocsit szereztek be 4
millió forintért. 

- A nõnapon a Mûvelõdési Házban közel
80 fõ vett részt, az intézményeink dolgozói
és a nyugdíjasaink is. Tábi László képviselõ
ünnepi köszöntõjének elhangzása után
Kegye János pánsípmûvész elõadását élvez-
hették a megjelentek.

- Önkormányzatunk is csatlakozott az

országosan megszervezett „TeSzedd - Önkén-
tesen a tiszta Magyarországért” akcióhoz 29
aktivista - önkéntesek, önkormányzati
képviselõk, hivatali dolgozók és romák - egy-
aránt részt vettek Gyöngyöspata megtisz-
tításában. Óvodás gyermekeink láthatósági
mellénybe öltözötten az óvónõkkel közösen
tisztították településünket a szeméttõl. A
Patai Gyermekekért Alapítvány szervezé-
sében közel 40-en vettek részt a szemétsze-
dési akcióba, mintegy 300 zsáknyi hulla-
déktól sikerült településünket megtisztítani.

- A Képviselõ-testület úgy döntött, hogy
a Gyöngyöspatai Idõsek Klubja szolgálta-
tását igénybe vevõ személyek részére idén
sem állapít meg térítési díjat. Gyöngyöspata
Város Képviselõ-testülete úgy határozott,
hogy az Országos Mentõszolgálat Alapít-
vány részére a Gyöngyösi Mentõállomás
számára LP 15 készülék beszerzéséhez
50.000 forint támogatást nyújt.

- Március közepén a Bata-Loyal Birtok
alapkõletételén részt vett Vitályos Eszter, az
Emberi Erõforrások Minisztériumának
európai uniós fejlesztéspolitikáért felelõs
államtitkára, Horváth László országgyûlési
képviselõ is. Bata Miklós Svédországból
hazatérve a Mátraalján valósítja meg álmát:
egy 500 éves pinceágra építve környezettu-
datos, modern borászatot hoz létre, új mun-
kahelyeket is teremtve. A svéd magánbefek-

tetõk bizalmából és uniós források felhasz-
nálásával a célja, hogy prémium kategóriás
borokat elõállító gazdaság kezdje meg
mûködését a városban.

- Április 14-én kicsik és nagyok, fiúk és
lányok, babakocsisok-kerékpárosok-gyalo-
gosok együtt útnak indultak az elsõ Gyön-
gyöspatai Tojáskeresõ túrára. A rendhagyó
túra a Patai Gyermekekért Alapítvány, az
Együtt Gyöngyöspatáért Baráti Kör, Gyön-
gyöspata Város Önkormányzata és a Patai
Quilling csapatának közremûködésével jött
létre.

- A Képviselõ-testület határozatában
döntött a településen élõ gyermekvállalás
miatt a munka világából kiesett családok
jövedelem pótlására 2019-ben  egyszeri alka-
lommal 20.000 forint támogatást biztosít.

- Májusban Gyöngyöspata is részese
lehetett az országosan megrendezett Közös-
ségek hetének, ahol egy séta során megte-
kinthettük a Megyei Értéktárba is bekerült
értékeket. Molnár Károly idegenvezetésével
betekintést nyerhettünk a Kisboldog-
asszony templom történetébe és az ott
fellelhetõ értékeket tekinthettük meg.
Dudás József a Tulipános Háznál fogadta a
vendégeket,  Szignárovics-Maka Pince tulaj-
donosa pedig borokat kínált. A Gyöngyös-
patai Hagyományõrzõ Népdalkör népvise-
letét mutatta be, majd mûsort adott elõ.

Újraindult a látványos szüreti menet

A Szüreti Fesztiválon három év után indult újra látványos ünnepi felvonulás, s a fõtéren
megjelentek a mazsorettek, fellépett a Készenléti Rendõrség zenekara, majd következtek
a hagyományõrzõk. A Gyöngyöspatai Pávakör után Berendi-Schultz Henrik klarinéton
és tárogatón játszott, a Muzsla Néptáncegyüttest bányászzenekar követte, majd a
Márványos Zenekar mûsora után egy igazi legenda, Kovács Kati énekelt Gyöngyöspatán.
Voltak helyi étkek, népi játszóház, s kézmûveskedni is szabad volt.
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Fejlesztéseinket is összegeztük a közmeghallgatáson
A 2014-2019-es gazdasági program célki-
tûzése egy „élhetõ város” létrehozása, az
ennek megfelelõ, vonzó városkép kialakítása
volt, mely hozzájárulhat a város lakosság-
megtartó erejének megõrzéséhez, a helyi
identitástudat kialakításához, hangzott el az
idei közmeghallgatáson.  Ugyanakkor a gaz-
dasági program elsõdleges célját a fenn-
tartás, a költségracionalizálás, a stabil gaz-
dálkodás kellett, hogy meghatározza. 

Kis város lévén, gazdasági szereplõk
hiányában a fejlesztéseket legfõképpen az
uniós pályázati lehetõségek határozták meg,
mondta el a fórumon Hevér Lászlóné pol-
gármester, majd összegezte az öt év elnyert
pályázatait is. 

A „Gyöngyöspata Város Önkormányzata
ASP központhoz való csatlakozása” pályá-
zat megvalósításához 6.000.000 forint támo-
gatást kapott az Önkormányzat. Új bölcsõ-
dei szolgáltatási egység létrehozása címen
46.194.169 forint, „Foglalkoztatási együtt-
mûködés Észak-Hevesben” címen (konzor-
ciumi tagként) 33.487.000 forint érkezett. 

A következõ körökben: Szociális alap-
szolgáltatások infrastrukturális, minõségi
fejlesztése 39.033.028 forint, A gyöngyös-
patai Általános Iskola épületeinek energe-
tikai korszerûsítése 192.602.567 forint. A
Mûvelõdési Ház és a Polgármesteri Hivatal
épületének energetikai korszerûsítése
193.300.000 forint, Történelmi pincesor
rekonstrukciója és a szõlõtermelés hagyo-

mányai Gyöngyöspatán 169.200.000 forint
támogatást nyert el - mondták el a köz-
meghallgatáson. 

A hatvani Tankerület a Gyöngyöspatai
Nekcsei Demeter Általános részére
49.586.673 forint támogatást nyert belsõ
tereinek felújítására (nyílászárók, mosdók,
falak, burkolatok és iskolai bútorzatra), Az
alapellátás és népegészségügy rendszerének
átfogó fejlesztése -alapellátás fejlesztése
címen 109.862.361 forint jött, „A helyi
identitás és kohézió erõsítése Gyöngyös-
patán” elnevezésû pályázatnál az elnyert
támogatás összege 46.994.602 forint. 

Az l956-os forradalom és szabadságharc
60. évfordulója alkalmából 2016. október

23-án új emlékmûvet avattunk 417.000
forint értékben, az 1956-os Emlékév pá-
lyázat támogatásából. 2019. május 15-én
megtörtént az elsõ pályázat benyújtása a
vidéki Magyarország megújítását célzó
Magyar Falu Program pályázat keretében a
mûvelõdési ház belsõ felújítására (festés)
bruttó 14.998.787, - Ft összegben „A
nemzeti és helyi identitástudat erõsítése”
témakörben - hangzott el a közmeghall-
gatáson. Azóta pedig Gyöngyöspata önkor-
mányzata a Magyar Falu Programban újra
nyert: néhány forint híján közel 15 millió
forint érkezik Közösségfejlesztésre tele-
pülési önkormányzatok és egyházközös-
ségek számára jogcímen.  

EGY KIS RETRO

Gyöngyöspata, 1980. március 30. A
Mátravidék egyik legszebb mûemléke a
gyöngyöspatai gótikus templom. A
nemrég restaurált több mint hatszáz
éves mûemlék templomban a húsvét
elõtti utolsó vasárnapon barkát szen-
teltek. MTI Fotó: Fényes Tamás 

Gyermeknap 2019
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Kiemelt arany minõsítést kapott a
gyöngyöspatai népdalkör

Sikeresen szerepelt a IX. Nyugdíjas Ki mit
tud? versenyen a patai népdalkör. Barnáné
Pittner Krisztina mûvészeti vezetõ el-
mondta, nem ez az elsõ arany minõsítésük. 

- Az elõdöntõt még februárban tartották
Gyöngyösorosziban, ahonnan sikeresen
továbbjutottunk a középdöntõbe. Ezt Har-
kányban rendezték március végén, ahol
maximális pontszámmal, 50 ponttal jutot-
tunk a döntõbe, amelyet május 17-19 között
rendeztek meg ugyanitt. A kitartó munká-
nak, a heti próbáknak köszönhetõen elértük
a kitûzött célt, megszereztük a kiemelt
aranyminõsítést.

- Két népdalcsokrot vittünk a versenyre,
egy korábban már elõadott patait és egy
teljesen új domaházi összeállítást. A patai
csokrot még Némethné Süveges Zsuzsanna,
az elõzõ mûvészeti vezetõ állította össze,
akivel az Aranypáva minõsítést is elnyerte a
népdalkör a KÓTA által szervezett verse-
nyen, 2014-ben. Jómagam nem régóta dol-
gozom a népdalkörrel, a dalokat én tanítom
be, de a hagyományos patai népdalokat én is
most tanulom az idõsebbektõl. Civilben
szolfézs és énektanár vagyok, itt az én

módszerem a hallás utáni daltanítás, kotta
nincs. Segítõm még a zenetörténeti intézet
honlapján található kiváló adatbázis, ahol
megtalálhatók a különbözõ tájak jellegzetes
dalai.

- A Gyöngyöspatai Pávakör 1971 tavaszán
alakult, mintegy 35-40 taggal. Tagjai álta-
lános iskolások, munkások és háziasszo-
nyok voltak. A csoport, megalakulása után,
hamarosan a népzenei mozgalom élvonalába
került. Késõbb, Gyöngyöstarján és Szûcsi
község dalosaival együtt Mátrai Egyesült

Pávakör néven mûködött tovább, jelenlegi
nevét 2009 óta viseli. A népdalkör 2014-ben,
Egerben elnyerte a KÓTA Aranypáva minõ-
sítést, azóta is rendszeresen járunk minõ-
sítésekre. Célunk a helyi folklór megélése,
megõrzése, színpadra vitele és továbbadása.
Tizenheten vagyunk, s elsõsorban idõsek
alkotják a kórust, két fiatal lány, egy fiú és
egy asszony, akik a fiatalabb generációt
képviselik. A legidõsebb tagjaink a 83 éves
Ica néni, a 82 éves Gergely Tibor, a nép-
dalkör vezetõje és a 82 éves Pali bácsi.

Fõhajtás a
Nyergestetõn

Erdélyben, a Nyergestetõn áll számos
magyar település kopjafájának társaságá-
ban Gyöngyöspata kopjafája is, amelyet a
tavasszal is új koszorúval látott el évrõl-
évre arrafelé járva egy patai baráti társaság.

Támogatás 
bérrendezésre

Gyöngyöspata is sokmilliós támogatást
kapott a Belügyminisztériumnál kiegyen-
lítõ bérrendezési alapból, közel 8 millió
forint értékben, derül ki a kormany.hu
dokumentumából. 

Micsoda színek, micsoda formák

Újra pár napig bennünket egy kicsit más szemszögbõl látva, elmélyülten alkotó
mûvészeket látott vendégül Gyöngyöspata, pontosabban Bernáth Magdi vendégháza. A
Mátrai Festõtábor résztvevõi bõ egy hétig készítették mûveiket, amelyeket a sokéves
hagyományt õrizve ismét egy látványos záró kiállításon mutattak be az érdeklõdõknek.
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Élményovi Gyöngyöspatán
Második alkalommal érdemelte ki a Zöld
óvoda címet a Gyöngyöspatai Bokréta
Óvoda és Bölcsõde. Fodor Márta, az
intézmény igazgatója azt mondja, nagy
megtiszteltetés ez számukra, s egyben
munkájuk elismerése is. Kollégáival együtt
évek óta nagy figyelmet fordítanak a
környezettudatosságra, az egészségnevelés-
re, s arra, hogy a kisgyermekek minden-
napjait élmények sokaságával töltsék meg.

A Gyöngyöspatai Bokréta Óvodában régi
hagyománya van a környezeti nevelésnek,
szelektíven gyûjtik a hulladékot, de az
óvónõk - kartondobozokból, mûanyag
flakonokból és újságpapírokból - saját
maguk készítik el a készségfejlesztõ játé-
kokat, melyek sokkal nagyobb sikernek
örvendenek az apróságok körében, mint a
boltban vásároltak. Az úgynevezett zöld
programokhoz a szülõk saját ötleteikkel is
hozzájárulhatnak, vagy maguk is részt
vehetek benne, s rendre élnek is a lehetõ-
séggel. Legutóbb az ovi udvarát borították
virágba közösen, de a papírgyûjtésbe is
segédkeztek.

Fodor Márta, az intézmény vezetõje
hangsúlyozza, azon munkálkodnak, hogy a
gyermekeket minél több élmény érje.
Folyamatosan pályáznak, igyekeznek min-
den lehetõséget megragadni, s minden évben
rendszeresen és tudatosan tervezik a
programokat. Tagjai a Stiller Tamás által
életre hívott Ovikert kezdeményezésnek is,
melynek keretében apró, szorgos kezek

gondozzák a palántákat a patai ovi udvarán,
majd jóízûen fogyasztják a saját termést. A
program egyik legfõbb célja, hogy a
gyermekek tudják, valójában honnan szár-
mazik a zöldség, megismerjék a helyes és
egészséges táplálkozás alapjait, mindezt
játékos formában. Az ovisok egyébként
nemcsak az ültetésbe kapcsolódnak be, de
rajzokat is készítenek, s ezekkel jelölik, hol
milyen növény bújik meg. A közös munka
során általában paradicsom, bazsalikom,
paprika, padlizsán és tök kerül a földbe,
majd az óvodások asztalára. Fodor Márta
szerint a kicsik sokkal nagyobb kedvvel
fogyasztják az egészséges finomságokat,
akár még a nyers répát is.

A patai oviban nemcsak a környezet-
tudatosságra, a kultúra közvetítésére is nagy
hangsúlyt fektetnek. Kiérdemelték a Kin-
cses Kultúróvoda címet is, melyet eddig
csupán 24 óvoda kapott meg az országban. E
program keretében a gyöngyöspatai kisgyer-
mekek állandó vendégei a Harlekin Báb-
színháznak, a gyöngyösi zeneiskolának, de
jártak már a Budavári Palotában, a
szentendrei skanzenben, s több hangver-
senyen is. Természetesen az óvodában is
rendszeresen szerveznek kulturális progra-
mokat, legutóbb reneszánsz táncházba
várták az ovisokat és szüleiket.

Korepta Lilla / kekesonline.hu

Lakossági Hulladékudvar Gyöngyösön

Az NHSZ Gyöngyösi Hulladékkezelõ
Nonprofit Kft. által üzemeltetett hulla-
dékudvar szolgáltatásainak igénybevételére
az a magánszemély jogosult, aki hulla-
dékszállítási szerzõdéssel rendelkezik,
közszolgáltatási díjfizetési kötelezettségnek
eleget tett (díjhátraléka nincs), és aki a
személyazonosságát (hivatalos, fényképes
igazolvánnyal) és lakcímét (a fényképes iga-
zolvány adataival összhangban álló lakcím-
kártyával) hitelt érdemlõen képes igazolni.

Az udvar csak a háztartásokban - tehát
nem az iparban vagy a vállalkozásokban -
képzõdõ hulladékok befogadására szolgál.

A lakossági hulladékudvar (Gyöngyös,
Kenyérgyár u. 19.) nyitvatartási rendje:

Hétfõ: 8:00-17:00
Kedd: 8:00-17:00
Szerda: 8:00-17:00
Csütörtök: ZÁRVA

Péntek: 8:00-17:00
Szombat: 8:00-12:00
Vasárnap és Ünnepnapokon: ZÁRVA
A hulladékudvarban az alábbi anyagokat

lehet elhelyezni:
NEM VESZÉLYES HULLADÉKOK:

Mûanyag csomagolási hulladék (PET
palackok, fóliák), Karton (dobozok, hullám-
papírok), Papír (újságpapírok, szórólapok),
Gumiabroncsok (8 db/év/ingatlan a behoz-
ható mennyiség), Öblös- és sík üveg, Étolaj
és zsír (sütésbõl visszamaradt), Elektromos
és elektronikus hulladékok, Lom hulladék,
Építési törmelék.

Nem veszélyes hulladékok esetén 250
kg/év/ingatlan a díjmentesen behozható
mennyiség, ezen felül térítési díj ellenében
tudjuk fogadni.

VESZÉLYES HULLADÉKOK: Motor, -
hajtómû, és kenõolajok és ezek göngyölegei,

Növényvédõszerek és göngyölegei, Fény-
csövek és egyéb higanytartalmú hulladékok,
Festék- vagy lakk hulladékok, Elemek és
akkumulátorok (ólom-akkumulátorok ese-
tében 2 db/év/ingatlan a leadható mennyi-
ség). Veszélyes hulladékok esetén 100
kg/év/ingatlan a hulladékgyûjtõ udvarban
ingyenesen leadható mennyiség, ezen felül
csak térítés ellenében tudunk fogadni.

Amennyiben a beszállított hulladék nincs
szétválogatva, vagy a beszállító nem hajlan-
dó szétválogatni, továbbá a hulladék nem
lakossági eredetû és mennyiségû (veszélyes
hulladék esetén is), úgy a hulladékudvar ke-
zelõ jogosult és köteles megtagadni a
hulladék átvételét.

Köszönjük Együttmûködését!
NHSZ Észak-KOM Nonprofit Kft.
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Könyvet írtak a gyöngyöspatai
asszony hõsies küzdelmérõl

Tari Katalin mindig egészségesen élt, ren-
geteget zarándokolt. Sokak álma lenne, hogy
minden hónapban Spanyolországba utazhas-
son, ahogyan azt Katalin teszi. A sors úgy
hozta, hogy súlyos betegsége miatt Mala-
gában kezelik. Élethosszig tartó zarándokút
az övé.

Hat évvel ezelõtt szokatlan gyengeséget
érzett, fulladással küzdött, orvoshoz for-
dult. Rögtön megkapta a diagnózist?

Tari Katalin: Sajnos nem. Orvostól-or-
vosig jártam, elõször nem tudták megálla-
pítani mivel nézünk szembe. Biopsziát
végeztek, sorozatos, komoly beavatkozá-
sokon estem át. A Mátrai Gyógyintézetben
jártam, innen továbbítottak Egerbe, ahol
MRI vizsgálatot is végeztek. Sajnos, nagyon
hamar meglett a rossz eredmény, azonnali
beavatkozásra lett volna szükség. Eleinte
azonban nem akartam tudomást venni a
rákról. Agymûtét helyett elutaztam Erdély-
be, ugyanis a gyermekim ezzel az úttal
leptek meg. Ekkor a családomat még nem
avattam be abba, hogy nagy a baj. Nem
szerettem volna senkit terhelni, mondja
Katalin, szeretettel a szemében.

Mi várt Önre, miután hazaérkezett
Erdélybõl?

Szembe kellett nézni a tényekkel: tüdõ-
daganat- ALK-pozitív, agyi áttét, kemote-
rápia, agyi sugárkezelés. A rák nagyon
gyorsan terjedt, kimondani is rossz érzés.
Idõközben orvost váltottam, nagyon fon-
tosnak tartom, hogy az orvos-beteg kap-
csolat kölcsönös bizalmon alapuljon. Az az
orvos, aki három hónapot jósolt nekem,
még inkább felébresztette bennem az élni
akarást. Ugyanis semmiben sem voltam
biztosabb, mint abban, hogy én igenis élni
fogok. Az egyik kemoterápiás kezelésem
elõtt jó hírt kaptam az onkológusomtól: az
Oncompass Medicine segítségével külföldi
gyógyszerkísérlet részese lehetek. Kissé
megijedtem, mondtam is a doktor úrnak,
hogy én semmilyen nyelvet nem beszélek,
de õ megnyugtatott, hogy nem lesz semmi
baj, illetve megértette velem azt, hogy ez az
egyetlen lehetõségem.

Ha az ember egyetlen választási lehetõ-
séget kap, van mit mérlegelni?

Alig, de mindössze kettõ hetem volt,
hogy mindenre felkészüljek. Rengeteg

dolgot el kellett intéznem, lelkileg is fel
kellett készülnöm.  A kezdet nagyon nehéz
volt számomra. Malagában, a Carlos Hoya
kórházban kezeltek. Egyedül voltam egy
ismeretlen országban, nem értettem a

nyelvet. Aztán megérkezett az életembe
Déri Júlia, az Oncompass Medicine gene-
tikai tanácsadója, õ lett a „pótanyukám”. A
mai napig így nevezem. Júlia beszélt angolul
és spanyolul is, segítségemre volt minden-
ben.  Spanyolországi karitászon keresztül
találtunk szállást, úgynevezett betegházat,
mert a kezelések után önellátó voltam.
Bevallom õszintén, az elsõ hónapokban úgy
éreztem nem fogom bírni. Nyilván közre-
játszott a kezelés mellékhatásaival járó
rosszullét, de a magány is. Akárhányszor fel
akartam adni, mindig felhívtam a férjemet.
Õ és a magyarországi onkológusom meg-
gyõztek, hogy nem szabad feladni, hiszen ez
az egyetlen esélyem.

A kezdeti nehézségek mellet az egészségi
állapota viszont javulást mutatott.

Egyértelmûen, de hosszú és rögös út
vezetett idáig. Dr.Cobó, malagai orvosom
szerint a daganat annyira visszaszorult, hogy
a radiológiai vizsgálatok már nem mutatják
ki. Gyógyszerre a mai napig szükségem van,
mert azt nem lehet tudni, hogy minden

tumorsejt elpusztult-e. Gyógyultnak nem
nevezhetem magam, viszont tünetmen-
tesnek igen. Azt szoktam mondani nevetve,
hogy csak azért utazom Malagába, mert
szeretném látni, hogy Dr.Cobó jól van-e.

Története, küzdelme és gondolatai máso-
kat is megihlettek. Hogyan született a
könyv?

Amikor nem volt kezelés, akkor regge-
lente mindig misére mentem, fõztem, hí-
meztem. Egy idõ után erõre kaptam,
elkezdtem felfedezni Malagát. A napjaimról
naplót vezettem, elõször csak egy kis
noteszt, aztán hamar szükség lett füzetre is.
Egy alkalommal, amikor hazatértem, Júlia
megkérdezte hol vannak a naplóim.

Megmutattam neki, aztán Mihalicz Csilla
újságíró áldozatos, s kitartó munkája
segítségével könyv formájában meg is jelent,
Akinek kétszer kelt fel a nap címmel.
Remélem sok sorstársam segítségére lesz.
Abban a könyvben benne van minden
örömöm, bánatom, fájdalmam és kétségem.
A könyv egy üzenet a sortársaimnak: hittel,
reménnyel, erõvel és humorral fûszerezve.
Ezek a legfontosabb dolgok és az, hogy harc
nélkül ne adja fel senki!

Kékes Online, szerzõ: Lukács Melinda
Fotó: Bernáth Gusztávné Tari Katalin
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A településkép védelme A helyi együttélés
fontosabb
szabályai röviden

Az ingatlantulajdonosok
különlegességei

Az ingatlanok tulajdonosai, használói
kötelesek ingatlanukat rendben tartani,
gyomtól, gaztól, vadonélõ bokortól
megtisztítani. Az ingatlan tulajdonosának
kell gondoskodnia az ingatlan elõtti járda-
szakasz, valamint a járdaszakasz melletti
nyílt árok és ennek mûtárgyai tisztán tartá-
sáról, a csapadékvíz zavartalan lefolyását
akadályozó anyagok eltávolításáról. Az in-
gatlanhasználó köteles gondoskodni a
járdaszakasz melletti nyílt árok tisztán
tartásáról is. Az ingatlan tulajdonosának
kell gondoskodnia a hulladék kezelésérõl
is. A közterületen ellenõrizetlen körül-
mények között elhelyezett vagy elhagyott
hulladék elszállításának és kezelésének
kötelezettsége is a hulladék tulajdonosát
terheli.

Égetési szabályok
A külterületen végzett szabadtéri égetés

(irányított égetés) engedélyezési eljárását a
területileg illetékes - az eljárásrendben
meghatározott kivételes esetben a kérel-
mezõ lakóhelye, székhelye szerint illetékes
- katasztrófavédelmi kirendeltség folytatja
le kérelemre. A száraz gazt, az avart és
egyéb hasonló szerves anyagot 2015.
március 5-tõl belterületen csak abban az
esetben lehet elégetni, ha erre jogszabály
engedélyt ad, de megoldást jelenthet a házi
komposztálás, amennyiben erre nincs
lehetõségük, akkor a zöldhulladék el-
szállíttatása. Amennyiben nincs tûzgyúj-
tási tilalom, az avar és kerti hulladék
nyílttéri égetése márciustól októ-berig
hétfõi, szerdai napokon megengedett.

Ebtartás
A kedvtelésbõl tartott állatot úgy kell

tartani, hogy az állat tartása lehetõvé tegye
annak természetes viselkedését, ugyan-
akkor a környezõ lakóközösség kialakult
élet- és szokásrendjét tartósan és szük-
ségtelenül ne zavarja. Tilos továbbá
bekerítetlen ingatlanon ebet szabadon
tartani. Az állattartó köteles gondoskodni,
hogy az eb közterületre felügyelet nélkül
ne juthasson ki. Az állattartó köteles
gondoskodni arról, hogy az eb a
közterületet ne szennyezze. Ebet szaba-
don engedni csak erre a célra kijelölt
helyen, a tulajdonos felügyelete mellett
lehet.

A rendelet célja Gyöngyöspata sajátos
településképének társadalmi bevonás és
konszenzus által történõ védelme és
alakítása, a helyi építészeti, településképi és
természeti értékek örökségének védelme. A
rendelet hatálya kiterjed a helyi védelem
szabályaira is. A helyi építészeti és termé-
szeti örökség helyi védelem alá helyezhetõ.
A helyi védetté nyilvánításba vételre vagy
annak megszüntetésére természetes vagy
jogi személy, továbbá jogi személyiséggel
nem rendelkezõ szervezet - a polgármes-
terhez írásban benyújtott - kezdeménye-
zése alapján kerülhet sor.

Helyi védelem alatt álló építményt, épít-
ményrészt csak a helyi védettség megszün-
tetését követõen lehet lebontani. A helyi
védelem alatt álló érték karbantartása,
fenntartása a tulajdonos kötelessége. A
helyi védelem alatt álló építészeti örökség
esetében építés, felújítás, átalakítás, korsze-
rûsítés, bõvítés, részleges bontás csak érték-
védelmi dokumentáció alapján végezhetõ.

A településképi szempontból meghatá-
rozó területekre vonatkozó területi építé-
szeti követelmények kiterjednek az építési
engedélyhez nem kötött:

- új építmények építésére,
- kerítés építésére, felújítására,
- homlokzat készítésére, felújítására,
- tetõ szerkezet építésre, felújítására,

cseréjére,

- közmûhálózat építésére,
- közterületek utcabútorainak

elhelyezésére,
- reklámhordozók elhelyezésére.
A településképi szempontból meghatá-

rozó területeken a telkek utcai szélességét,
épületek, kerítések tagolását - telekalakítás
esetén is - meg kell õrizni. Új építmények
építése esetén a szomszédos épületek utcai
homlokzati síkjától hátrébb történõ és/vagy
az utcára nem merõleges építés kerülendõ.
Az épület elhelyezésének igazodnia kell a
terepviszonyokhoz. Az építménymagasság
nem térhet el - az építési övezet elõírásainak
megfelelõ - a szomszédos épületek magas-
ságától.

A fenti tevékenység esetén településképi
véleményezési eljárást kell lefolytatni. Az
eljárás iránti kérelmet Gyöngyöspata Város
Polgármesteréhez kell benyújtani. A polgár-
mester a településképi véleményét állami
fõépítész véleményére alapozza. Lehetõség
van településképi bejelentési eljárásra is,
amennyiben elõzetesen a települési vélemé-
nyezési eljárás lefolytatására nem került sor.
Ezen eljárást szintén a Polgármester foly-
tatja le. Amennyiben a fenti építési eljárások
nem felelnek meg a rendelet szabályainak, a
Polgármester településképi kötelezettségi
eljárást folytat le, melynek jogkövetkez-
ménye településkép - védelmi bírság is
lehet.

IV. Vulkanikus Borok Fesztiválja
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KULTÚRA

2019-ben is van élet a Könyvtárban
Ez az év is változatos, minden korosztály
számára érdekes programokat hozott a
Könyvtárba. A már állandó programjaink
rendszeresek, sokan látogatják, várjuk az
érdeklõdõket:

Hétfõ: 10.30 Gerinctorna
18.00 Aerobic

Kedd: 9.00 Babaklub
15.30 Torna
16.00 Balett ovisoknak
18.00 Ping pong

Szerda: 10.00 Filmvetítés
15.00 Meseszakkör
17.00 Kézmûves szakkör

Csütörtök:9.00 Örömkör
14.00 Csevegés
16.30 Balett sulisoknak
17.00 A Szent Mihály kórus

próbája
18.00 Ping pong

Péntek: 10.00 Chikung
Szombat: Pávakör próba

Az Élõ Adventi Ablakok minden várako-
zást felülmúló közösségi ünnepvárás volt
decemberben. Mindenkinek nagyon köszö-
nöm, aki részt vett benne, szebb adventet
nem is kívánhattunk volna.

Minden hónapban megtelt a busz a
„Menjünk együtt” kirándulásokon. Január-
ban Miskolctapolcán csobbantunk, február-
ban ellátogattunk az Országházba és a Tûz-
cirkuszba, márciusban Tatán Csoki - feszti-
váloztunk, áprilisban Ipolytarnócra és Fü-
lekre látogattunk.

Januárban hihetetlen érdeklõdéssel, telt-
házzal vártuk Tvrtko-t „Túl minden
határon”.  Lebilincselõ elõadásán, sírtunk,
nevettünk, nagyon jól éreztük magunkat!
Soha ennyi pozitív visszajelzést nem
kaptunk még rendezvény után.

A februári Ki Mit Tud-on forgatták a
Cselekvõ közösségek reklámfilmjének egy
részét nagy örömünkre. Teltházas volt a
rendezvény, ahol minden korosztály bemu-
tathatta produkcióját, az Élõ Könyvtári
Programokban pedig sok-sok lelkes szerep-
lõvel a Könyvtári létet hívtuk életre, majd
éjfélig roptuk Zavarkó Zoltánnal és Hudák
Anitával.

Márciusban a Görbe János színkör elõ-
adásában megnéztük a Vörös bestiát, szuper
estében volt részünk.

Havonta van Gasztroklub, ahol már
készült glutén-, és szénhidrátmentes süti,
fánk variációk,házi csigatészta, valamint
patai rezgõs rétes. Rétestanfolyamunkkal
szerepeltünk a nyomtatott és az online

sajtóban, valamint a Gyöngyösi Tv-ben is,
nagyon örültünk az érdeklõdésnek.

Tavaszi Tojáskeresõ túránk is nagy
érdeklõdéssel telt kicsik és nagyok körében.
A túra a Prédikálói sorompóig tartott, ahol a
kicsik lelkesen keresték az elrejtett tojá-
sokat. A vendégvárást köszönjük a Patai
Gyermekekért Alapítványnak és a sok
segítséget, hiszen közös szervezésben
valósult meg. A nyári túránk június 22-én
Szentivánéji túrával folytatódotta Vártetõre,
ahol Tábortûz és Csillagvizsgálás várta az
érdeklõdõket.

Májusban ismét csatlakoztunk a Közös-
ségek Hetéhez, ahol két programmal vártuk
az érdeklõdõket: Maka Miska bácsival fel
elevenítettük a régi patai életet, valamint
Helytörténeti sétán megnéztük a Megyei
Értéktárba bekerült helyi értékeket, amit
egy borkóstolóval zártunk a Vári Pince-
soron a Páva dalcsokrát hallgatva.

Az Egri Bródy Sándor Könyvtár is hoz
rendszeresen ingyenes programokat, így

volt már Mesekosár, E'mese vár, Bócikáló
foglalkozás a kicsik nagy örömére.

A heti programokat is színesítjük kü-
lönféle témákkal, hogy minél színesebb
legyen a Könyvtár élete. 

Hudák Anita és Kerekes Annamária már
nem dolgozik a Mûvelõdési Házban, így
egyedül, Lados Piroska segítségével látom el
a közösségszervezõi feladatokat, Maka
Attiláné Klárika pedig a könyvtárosi
teendõket. Június 11-én megkezdõdtek a
felújítási munkák, amit már nagyon vártunk.
Az Együtt Gyöngyöspatáért Baráti Kör
segítségével Közösségi házukba vittük le a
programok egy részét, hogy a folytonossá-
got biztosítsuk, nagy köszönet nekik érte!
A keddi és a csütörtöki programok, valamint
a Kézmûves szakkör így ott mûködik to-
vább, a többi program pedig nyári szünetel.

Egy jó ötletbõl akkor lesz klassz program,
ha nyitott emberekre talál!

Fáczánné Czéh Kinga
kulturális szervezõ
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AKIKRE BÜSZKÉK VAGYUNK

Muzsikál az erdõ 

Dallamerdõvé változott a Nagyparlag is

Idén is népszerû párosításnak bizonyult
az erdõ és a klasszikus zene elegye, az
egyébként csendes Nagyparlagot a dom-
bokon üldögélõ zenekedvelõk töltötték
meg. Klasszikus zenei koncert volt elõtte
délelõtt a Kisboldogasszony-templom-
ban, Benedekfi István zongoramûvész és
Benedekfi Zoltán hegedûmûvész részvé-
telével, a templomot Molnár Károly
mutatta be. Molnár László festõmûvész
tárlatbemutatója a Galériában „A figura-
tivitás” volt.

Ezután ki lehetett kerekezni a nagy-
parlagi helyszínre. Itt fellépett a Lóca

Együttes, az LDB-formáció, a püspök-
ladányi Csenki Imre Kórus. Hevér
Lászlóné polgármester köszöntõje után
varázsolt el mindenkit Horgas Eszter
fuvolamûvész, Somogyi Lili énekmûvész
és Lõwenberg Dániel zongoramûvész
tásaságában. Õket a Kecskemét Brass és
Beke Márk követte, majd Áprily Lajost
idézte meg az erdõben Heinczinger Mika
és Nacsinák Gergely András.

Kiállítók, gyermekprogramok, borkós-
toló, vezetett erdei séta, helyi étkek
tették teljessé a kulturális élményt.
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Felavattuk a sportöltözõt is
SPORT

Az esõveszély miatt korábban elmaradt
városi majálist pótolta Gyöngyöspatán a
Péter-Páli Juniális nevû rendezvény,
mégpedig nem is akárhogyan. Az idõjárásra
nem lehetett panasz, s az épp most avatott,
felújított sportöltözõ udvarán, illetve a
sportpályán sokan voltak kíváncsiak a
sportos bemutatókra, a helyi csapat érem-
átadójára, helyi tehetségek bemutatko-
zására, Kovács Bálint fotókiállítására, a
birkózókra, a hagyományõrzõkre, a játékos
vetélkedõkre vagy például a fõzõversenyre.
Arrafelé jártak a veteránautók, nyitva volt
Molnár László galériája, volt hímzéskiállítás
és könyvbemutató is a nap folyamán. Az
öltözõ avatóján köszönetet mondó Szabó
Róbert, a megyei közgyûlés elsõ embere
kiemelte: megyegyûlési elnökként, a terület-
fejlesztési források döntnökeként is gya-
korta találkozott az elmúlt években Gyön-
gyöspata beadott pályázataival, a település
tehát meglátása szerint igyekszik élni
minden kínálkozó támogatási lehetõséggel.
Arra is felhívta a figyelmet: e sportfejlesztés
is mutatja, hogy a „stadionozás” jellegû
bírálatok elrejtik az emberek szeme elõl az
ehhez hasonló kisebb sportcélú beruházá-
sokat, márpedig egészségünket védjük a
sporttevékenységgel. Pálosi Györgyné ön-
kormányzati képviselõ, a kulturális bizott-
ság vezetõje pedig arra emlékeztetett be-
szédében: a 2014-ben felállt városi grémium

egyik elsõ és legfontosabb célkitûzése volt a
sportadottságok fejlesztése, mára újra fut-
ballcsapata van Gyöngyöspatának. A fiata-
lok pedig ma már egy megújult öltözõben,
modernebb körülmények között készül-
hetnek a mérkõzésekre. 

Öt évvel ezelõtt

Helyzetjelentés a kulturális bizottság
egyik elsõ ülésérõl, 2014 végérõl: „A
sportöltözõ épülete elhanyagolt, hatal-
masak a falakon a repedések, a vakolat
több helyen omlik. A szerelések hiá-
nyosak, a szekrények tárva-nyitva
állnak, focilabdát, sportszert egyet sem
láttunk.” Éppen ezért a 2014-ben
felállt városi grémium egyik elsõ és
legfontosabb célkitûzése volt a sport-
adottságok fejlesztése.
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